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Zouden jullie niet mijn privé adres willen gebruiken, dank!

Op wo 17 feb. 2021 15:47 schreefEE.E (5-122 ) minvws.nl>:

Hierbij mijn eerste aanzet. Antwoorden zijn gevraagd voor einde van de dag.

Groet

Verzonden: woensdag 17 februari 2021 In:08
Aan: 5.1.2e

minvws.l>; minvws.nl>CC: EREE

Onderwerp: FW: PERSURAGEN - Tros Radar - mensen met een medische En

i:

Ik begrijp dat onderstaande vragen bij jou zijn uitgezet. We lezen graag nog even mee met de antwoorden en als je op een vraag

input van ons nodig hebt, laat het weten!

Groet,



IEEE

EEE:minvws.nl

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Maatschappelijke Ondersteuning

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Parnassusplein 5. 2511 VX, Den Haag

Blijf op de hoogte van het programma Onbeperkt meedoen!

Bezoekwww.rijksoverheid.nl/onbeperktmeedoen en meld u aan voor de nieuwsbrief en het online magazine.

Van: [EEN | (2) SEEN own ws.
Verzonden: woensdag 17 februari 2021 11:02

Aun: BEL ED) nin wsal>

Onderwerp: FW: PERSVRAGEN - Tros Radar - mensen met een medische indicatie

Directie communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

E: invws.nl

van: IEEE | ED)
Verzonden: woensdag 17 februari 2021 10:10

@minvws.nl
CC: BEE. & BED IEE @minvws.nl>

Onderwerp: PERSVRAGEN - Tros Radar - mensen met een medische indicatie

Hi collega’s,

1165022

Zoals in de dagstart aangekondigd is Tros Radar voornemens om vrijdag in de uitzending aandacht te besteden aan de vaccinatie

van mensen met een medische indicatie.



1165022

Ik begrijp dat ik bij gh aan het juiste adres ben voor een antwoord op de vragen die zijn gesteld:

* Is VWS zich bewust van het manifest ‘Geefmensen met een verhoogd gezondheidsrisico voorrang in

vaccinatie’ dat door onder andere 1eder(in) en de patiéntenfederatie werd opgezet en zo ja, wat is de reactie hierop?
* In eerder gepubliceerde vaccinatiestrategién hadden mensen van 18-60 jaar met een medische indicatie nog

voorrang op de groep 60+

(https: //radar.assets.avrotros.nl/user upload2020/pdf%20overheid%?20vaccinatieplan.pdf), maar vrij plotseling
werd gekozen om toch eerst de alleroudsten (90+) eerst te vaccineren, waarom is deze keuze gemaakt? En hoe

reageert u daarbi) op de kritiek van IC artsen die stelden dat het hudige beleid ook de druk op de zorg met doet

afnemen? (https://radar.avrotros.nl/nieuws/item/uitvoerige-kritiek-op-nederlands-vaccinatiebeleid/)
* Veel mensen met een chronische ziekte houden zich extreem goed aan de maatregelen, blijkt uit gesprekken met

longartsen en de patiéntenfederatie. Z1j worden hier nu in feite op gestraft omdat zij de zorg niet belasten. Wel

heeft de crisis een enorme impact op hun persoonlijke leven en zitten velen al eenjaar geisoleerd thuis. Hoe

verantwoordt VWS het naar achter verschuiven van de groep in de vaccinatiestrategie?
» Er wordt uit ethische overwegingen veel aandacht besteed aan ouderen. Het uitgangspunt werd hierbi;
benoemd als: iedereen heeft evenveel recht op leven (https://www.volkskrant.nl/nieuws-

achtergrond/gezondheidsraad-geef-vacein-eerst-aan-ouderen-met-onderliggende-aandoeningen—b8229640/). Er

valt echter ook te stellen dat het juist ethisch is om een jonger iemand met een levensverwachting die lager ligt
door een chronische aandoening zo snel mogelijk de kans te geven om uit zijn of haar isolement te geraken. Dit

vanuit de overweging dat een 60 plusser al een heel leven geleid heeft en deze zieken die leeftijd tiberhaupt niet

kunnen behalen. Hoe kijkt VWS tegen deze overweging aan?

» Vooralsnog staat aangegeven dat de groep chronisch zieken ingeént wordt met Moderna, Pfizer maar ook

Astrazeneca, waarvan de werking beduidend slechter is. Vanwaar deze keuze bij een groep waarvan mensen al een

byjzonder zwakke gezondheid hebben?
« Is er binnen de strategie overwogen om specialisten te betrekken in de voorrangsregeling en zo ja, waarom is hier

niet voor gekozen? Hiermee doel 1k erop dat een specialist zelf een duidelijk beeld heeft over de urgentie en de

prognose van individuele patiénten. De huidige strategie lijkt namelijk deze nuance niet mee te nemen en alle

ziektes als gelijkwaardig neer te zetten.

Lukt het om hier vandaag een reactie op te geven? Dan stem ik die vervolgens af met de woordvoerders.

Wellicht overbodig om te zeggen maar het lijkt me goed om rekening te houden met:

- De reactie die we hebben gegeven n.a.v. de uitzending van Nieuwsuur;

- De Kamervragen die over dit onderwerp zijn gesteld;

- Het Bestuurlijk Overleg dat is toegezegd aan o.a. Ieder(in) en Per Saldo met de minister en iemand van de

Gezondheidsrzad. DMO is bezig om dit in te plannen op 2 maart.

Groet,

5.1.2¢ 5.1.2e
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